
 

PROTOKÓŁ NR 36-01/2005 

   

z posiedzenia Komisji Turystyki i Sportu Rady Miasta 

Gdańska, które odbyło się dniu 14 stycznia 2005 r. o 

godz. 13:30 w sali 007 Nowego Ratusza w Gdańsku.  

 

Obecni: wg załączonych list obecności.  

 

Na stan 7 członków komisji, w posiedzeniu 

uczestniczyło 7, czyli było quorum do podejmowania 

prawomocnych decyzji. 

 

Posiedzeniu przewodniczył radny Marek Bumblis - 

przewodniczący Komisji Turystyki i Sportu Rady Miasta 

Gdańska, który po powitaniu zaproszonych gości i 

radnych - zaproponował porządek posiedzenia: 

 

 

 

1. Plan pracy komisji na rok 2005. 

 

2. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja.  

 

 

 

 

 

Porządek przyjęto jednogłośnie – 5 głosami za. 



PUNKT – 1 

Plan pracy komisji na rok 2005. 

 

 

Przewodniczący  

Swoje propozycje przedstawiłem kolegom, macie przed 

sobą. Mam poprawkę. 

Chciałbym dodać, jako punkt 13 – spotkanie 

Społecznego Komitetu Budowy Toru Wioślarskiego – to 

trzeba kontynuować.  

 

Stały się dwa fakty – jeden to miejscowy plan, a 

drugi to wpisanie do Strategii Miasta Gdańska 

wioślarskiego toru, bo bez zamierzeń w strategii 

żadne zamierzenia nie mogą być. Musi się wszystko 

spinać.  

 

Władka uwagi starałem się umieścić w punkcie 1 – 

osiedlowe obiekty sportu i rekreacji – lustracja 

wybranych obiektów. Pojedziemy na Zaspę, pojedziemy 

na Przymorze, na ulicę Opolską i na ul. 

Dąbrowszczaków. Są jeszcze inne zamierzenia, różnych 

stowarzyszeń, którzy sami chcą budować obiekty – 

pomyślimy co robić. 

Może pan Wyciszkiewicz powie nam coś o TKKF-e na 

Przymorzu, na Dąbrowszczaków, bo tam jakieś 

wydarzenia były. 

 



Pan Henryk Wyciszkiewicz – kierownik Referatu Sportu 

Wydziału Edukacji i Sporu UM w Gdańsku 

Z polecenia prezydenta miasta Gdańska, za pomocą 

Straży Miejskiej dokonałem przejęcia tego obiektu na 

stan miasta. Sytuacja była taka, że klub nie posiada 

legalnie osobowości prawnej. Sąd rozwiązał to 

stowarzyszenie. Sprawa jest jeszcze w zawieszeniu, bo 

są dwie sprawy. 

Sprawa legalności działania TKKF Przymorze i sprawa 

zarządzania. Otóż, TKKF Przymorze nigdy nie miało 

żadnego zarządzającego. 

 

 

 

USTALENIA KOMISJI 

 

Komisja jednogłośnie 6 głosami za -  przyjęła 

propozycję planu pracy komisji na rok 2005. 

  

 

PUNKT – 2 

Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 

 

 

Przewodniczący  

Mamy informację o dofinansowaniu wypoczynku dzieci i 

młodzieży w czasie ferii zimowych – członkowie 

komisji otrzymali. 



 

Odpowiedź prezydenta w sprawie „Orłów”. – aa. 

 

Pismo TKKF Rafineria. 

 

USTALENIA KOMISJI 

 

Komisja Turystyki i Sportu Rady Miasta Gdańska 

jednogłośnie popiera wniosek TKKF Rafineria 

(potwierdzony przez panią dyrektor Szkoły Podstawowej 

nr 67) nieodpłatnego udostępnienia obiektu szkoły dla 

zajęć sportowych z miejscową młodzieżą. 

Powyższe zajęcia stanowią unikalną szansę 

zagospodarowania czasu wolnego dla dzieci z 

miejscowego środowiska w tym z rodzin patologicznych, 

poprzez uczestniczenie w treningach (również podczas 

ferii). 

Prosimy Pana Prezydenta o zaakceptowanie wniosku, a 

przez to wsparcie działań społeczników z Dolnego 

Miasta i Starego Przedmieścia, na co dzień 

pracowników Rafinerii Gdańskiej, firmy tak bardzo 

popierającej nasze miasto. 

TKKF Rafineria nie korzysta z dotacji miasta Gdańska, 

a środki na jego funkcjonowanie pochodzą głównie z 

Rafinerii Gdańskiej. 

 

Powyższe przyjęto jednogłośnie – 6 głosami za. 

 



Treść Wniosku Nr 36-01/69/01/2005 stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

Ponieważ nie było więcej spraw wniesionych i wolnych 

wniosków, przewodniczący podziękował Za przybycie i 

zaprosił na następne posiedzenie komisji. 

  

             Przewodniczący 

               Komisji Turystyki i Sportu 

        Rady Miasta Gdańska 

 

               Marek Bumblis 

Protokołowała 

A. Żuk 

 


